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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt, kiezers!

Amber Vermeiren haalt 8 091 
voorkeurstemmen

Na de verkiezingen van 26 mei is de N-VA zowel 
Vlaams, federaal als Europees de grootste partij in 
Wuustwezel. Amber Vermeiren, kandidaat op de 
Vlaamse lijst, behaalde als best scorende Wuustwezelse 
kandidaat maar liefst 8 091 voorkeurstemmen.

Amber Vermeiren (25) is gemeenteraadslid in Wuustwezel en  
communicatiemedewerker op het kabinet van Vlaams minister  
Ben Weyts. Haar schitterende score was zeer opmerkelijk voor 
iemand die voor de eerste maal deelnam aan de Vlaamse verkie-
zingen. En dat vanop de twintigste plaats op de lijst. “Dit mooie 
persoonlijke resultaat had ik nooit verwacht”, zegt Amber. “Ik heb 
me kandidaat gesteld om de partij te steunen, maar ik ben zo blij 
dat de mensen ook écht in mij geloven.”

Positieve reacties
Twee jaar geleden werd Amber lid van de N-VA. Ze studeerde  
toen politieke communicatie aan de Universiteit Antwerpen.  
Al snel werd ze gevraagd om kandidaat te zijn bij de gemeenteraads- 
verkiezingen van oktober vorig jaar. “Over die vraag heb ik eventjes 
moeten nadenken, want ik was een beetje bang voor wat dit teweeg 
zou brengen”, zegt Amber. “Toch heb ik mijn kans gewaagd. Ik was 
aangenaam verrast door de positieve reacties. Toen lag niets me nog 
in de weg om me kandidaat te stellen voor het Vlaams Parlement.”

Wegen op lokaal beleid
Jammer genoeg kwam Amber een aantal stemmen tekort om een 
zitje in het Vlaams Parlement te bemachtigen. De plaatselijke 
N-VA-afdeling ziet in haar echter een belangrijke pion om de partij 
in de toekomst nog verder uit te bouwen om zo nog meer te wegen 
op het lokale beleid.

N-VA Wuustwezel wenst u 
een fijne zomer
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N-VA stelt zich vragen bij  
schepenen in stembureaus
Tot verontwaardiging van de N-VA werden de stembureaus in de sportschuur in Loenhout op  
26 mei bemand door een aantal schepenen van CD&V. “Dat is volgens de wet uiteraard toegelaten, 
maar lijkt ons deontologisch moeilijk te verantwoorden”, zegt fractievoorzitter Koen Van Putte.

Net als bij andere verkiezingen moesten er ook voor 
de verkiezingen van 26 mei stembureaus samengesteld 
worden. Een vrederechter duidt de voorzitters aan, die 
op hun beurt de bijzitters en de secretaris aanduiden. In 
de sportschuur in Loenhout was er een merkwaardige 
samenstelling van de stembureaus: terwijl alle politieke 
partijen zich onthielden van enig engagement of initiatief 
bij de samenstelling van de stembureaus, liet CD&V  
een aantal schepenen als bijzitter zetelen. Hoewel dat 
volstrekt wettelijk is, stelt de N-VA zich grote vragen bij 
dat engagement.

N-VA Wuustwezel vindt dat het deontologisch niet te 
verantwoorden is dat schepenen, die weliswaar geen  
kandidaat waren op 26 mei, zich voor deze functie lieten 
inschakelen. “Het is normaal dat politieke partijen  
getuigen in stembureaus plaatsen, maar dat is iets  
helemaal anders dan politici die de functie van bijzitter 
uitoefenen”, zegt Koen Van Putte. “Als bijzitter kan je 
gewild of ongewild toch een bepaalde morele druk leggen 
bij de mensen die komen stemmen.”

Koen Van Putte
Fractievoorzitter

Meerderheid voert opnieuw  
programmapunt N-VA uit
N-VA Wuustwezel is uitermate tevreden dat aan een aantal punten uit haar verkiezings- 
programma van 2018 uitgevoerd worden door het CD&V-bestuur, weliswaar onder een 
andere benaming.

In ons vorige huis-aan-huisblad schreven we al dat de nieuwe kwaliteitskamer een afgeleide was van het 
bouwcollege dat N-VA Wuustwezel wilde oprichten. Met ‘Wuustwezel wenst’, een online platform waarop 
inwoners hun eigen voorstellen kunnen lanceren, realiseert het gemeentebestuur opnieuw een voorstel uit het 
N-VA-verkiezingsprogramma. Daarin pleitte de N-VA namelijk voor een burgerbegroting, die onze inwoners 
meer inspraak zou geven.

Het is duidelijk waar het CD&V-bestuur zijn mosterd haalt: onder andere bij de N-VA.
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N-VA heeft vragen bij afbraak  
schoorsteen De Stroobloem
Op 5 juni werd de schoorsteen van de vroegere melkerij De Stroobloem afgebroken. Gemeenteraadslid Ben 
Gagelmans had enkele bedenkingen bij de afbraak en stelde dan ook de nodige vragen op de gemeenteraad.

Burgemeester Dieter Wouters zei dat de schouw barsten en 
scheuren vertoonde en dat er een advies van de brandweer 
en veiligheidsingenieurs was om, in het vooruitzicht van 
een voorspelde storm, de schouw af te breken.

Dure restauratie was maat voor niets
Gemeenteraadslid Ben Gagelmans nam echter geen vrede 
met de afbraak en verwees naar de stedenbouwkundige 
voorschriften voor de bouw van appartementen en  
eengezinswoningen. Daarin staat dat zoveel mogelijk 
architecturale elementen opgenomen moeten worden die 
naar de vroegere melkerij verwijzen. “De restauratie van de 
schoorsteen kostte handenvol geld en nu moest ze plotseling 
worden afgebroken. Waren er geen andere mogelijkheden 
om de schoorsteen in stand te houden?” 
 
Herdenkingsbord
Blijkbaar werd uiteindelijk met de projectontwikkelaar 
afgesproken dat er op diens kosten een herdenkingsbord 
geplaatst zal worden. De N-VA zal erop toezien dat deze 
afspraak nagekomen wordt zonder dat de gemeente voor de 
kosten moet opdraaien.

Ben Gagelmans
Gemeenteraadslid

De Luistervink
Onze Luistervink fladderde de laatste maanden over Wuustwezel. Ze hoort veel  
– en ziet veel – maar kan helaas niet zwijgen ... En wat hoorde onze vink?

  Dat het foodtruckfestival een groot succes was, maar dat de Wuustwezelse ondernemers helaas geen kans kregen 
om deel te nemen aan dit evenement.

  Dat verschillende schepenen tijdens Vlaanderen Zingt meehielpen om tentjes voor de bezoekers op te stellen toen 
het plots begon te regenen. Alle respect daarvoor!

  Dat er voor de beoordeling van de leerlingen aan de muziekacademie geen punten meer worden toegekend, maar 
symbolen. Blijkbaar mogen kinderen geen weerstand meer opbouwen tegen teleurstellingen.

  Na een dure restauratie werd 
de schouw van melkerij De 
Stroobloem alsnog afgebroken.
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Vlaams Parlement Kamer Europa
Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Jan Jambon
Valerie Van Peel
Bert Wollants
Sophie De Wit
Michael Freilich
Yoleen Van Camp

Koen Metsu
Peter De Roover

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.

Bart De Wever
Liesbeth Homans
Kris Van Dijck
Annick De Ridder
Sofie Joosen
Paul Van Miert

Uw N-VA-verkozenen uit de provincie Antwerpen:

Freya Perdaens
Kathleen Krekels
Manuela Van Werde
Tine van der Vloet
Maarten De Veuster
Philippe Muyters


